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Osallistujat 
 
 Nimi Tehtävä Lisätiedot 
Läsnä Kantojärvi-Kapee Anne Varapuheenjohtaja  
 Kallio Marja Jäsen  
 Kortesmaa Markku Jäsen  
 Leppälahti Jussi Jäsen  
 Saarijoki Tapio Jäsen  
 Tienari Tapani Jäsen, hyvinvointiltk ed  
 Tiura Jaana Jäsen, hyvinvointiltk pj  
 Kuisma Pekka Varajäsen, hyvinvointiltk ed  
 Gröndahl Leila Sihteeri  

 
Poissa Lehti Inga-Mari 
 Keskinen Seppo 
 Törmä Erkki 
 Koski Timo 
 Riitijoki Jani 
 Lehmus Simo  
 Nieminen Marjo-Helena 
 Luukkanen Jarkko 
 Similä Jukka 
 Pirttijoki Antti 
 Niemi Jari 

 
 
 
 
Allekirjoitukset 
 
 
  
 varapuheenjohtaja pöytäkirjanpitäjä 
 Anne Kantojärvi-Kapee Leila Gröndahl 
 
Käsitellyt asiat 
 

1 - 8 
 
 
Pöytäkirja tarkastettu ja hyväksytty 
 
 Tapani Tienari Marja Kallio 
  pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
 
Pöytäkirjan nähtävilläpito 
 

Tarkastettu pöytäkirja asetetaan yleisesti nähtäville kaupungin yleisessä 
tietoverkossa (www.ylojarvi.fi) kuntalain 140 §:ssä säädetyllä tavalla.     
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Kuru-neuvosto § 1 28.01.2025 
 

 

 
Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 1    
      
 
 

Kokouksen laillisuuden edellytyksenä on, että kokouskutsu on toimielimen 
päättämällä tavalla toimitettu jäsenille ja, että saapuvilla on enemmän kuin 
puolet jäsenistä. Päätösvaltaisuuden edellytyksenä on, että kokouksessa on 
vähintään yli puolet jäsenistä.  
 

Päätös: Kuru-neuvoston puheenjohtajan ollessa poissa kokouksen puheenjohtajana 
toimii varapuheenjohtaja. 

 
 Hyväksytään.
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Kuru-neuvosto § 2 28.01.2025 
 

 

 
Pöytäkirjantarkastajien valinta 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 2    
      
 
 
Esittelijä: Varapuheenjohtaja 
 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto valitsee Tapani Tienarin ja Marja Kallion sekä heidän varalleen 

Markku Kortesmaan tarkastamaan kokouksesta laadittavan pöytäkirjan. 
 
Päätös: Hyväksytään.
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Kuru-neuvosto § 3 28.01.2025 
 

 

 
Työjärjestyksen hyväksyminen 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 3    
      
 
Esittelijä: Varapuheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto päättää käsitellä asiat esityslistan mukaisessa järjestyksessä. 
 
Päätös: Hyväksytään.
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Kuru-neuvosto § 4 28.01.2025 
 

 

 
Teivo-Mäkkylän tilanne ja tonttikampanjan toteuttaminen 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 4    
      
 
 
Seloste ja perustelut: Teivo-Mäkkylän projektiorganisaatiosta projektipäällikkö Tuija Aro ja 

markkinointisuunnittelija Anni Seppälä kertovat Teivo-Mäkkylän tilanteesta ja 
tonttikampanjan toteuttamisesta. 

 
Esittelijä: Varapuheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee aiheesta. 

 
Päätös: Ylöjärven kaupungin Teivo-Mäkkylän projektipäällikkö Tuija Aro kertoi Teivo-

Mäkkylän alueen kehittämisestä sekä Kurun ja Viljakkalan alueen 
tonttikampanjasta. Kaupunki markkinoi tontteja eri kanavissa, kuten Etuovessa, 
Ylöjärven kaupungin kotisivuilla sekä erilaisissa sosiaalisen median kanavissa ja 
somekampanjoiden kautta. Tonttikampanjan näkyvyyttä lisätään uusilla 
ylöjärvelle.fi-sivuilla. Tontit ovat esillä myös kaupungin osastolla Asta-messuilla 
31.1.-2.2.2025. 

 
 Aro kertoi, että kaikille ylöjärveläisille on tulossa hyvinvointikysely helmikuussa 

2025. Kyselystä on sekä paperinen että sähköinen versio. Vastaajilla on 
mahdollisuus kertoa, miksi omalla asuinalueella on hyvä asua ja kenelle se sopisi 
kodin paikaksi.  Keskustelua käytiin siitä, miten kurulaiset tavoittaisi parhaiten 
vastaamaan kyselyyn. Kuru-neuvosto ehdotti, että kyselyä markkinoitaisiin Kurun 
puskaradiossa sekä Ruoveden ja Ylöjärven Uutisten kesälehdessä. Neuvosto pyysi 
huomioimaan kyselyssä Kurun kesäasukkaat vastaajina. 

 
 Kuru-neuvosto keskusteli Tuija Aron johdolla aiheesta, kenelle Kuru parhaiten 

sopii ja mikä on parasta Kurussa. Neuvoston mukaan Kuru sopii erityisesti 
lapsiperheille, etätyöläisille sekä ihmisille, joilla on eläimiä. Kurussa kaikki 
peruspalvelut ovat lähellä ja harrastustarjonta on monipuolista ja runsasta. Kuru 
on kaunis ja turvallinen paikka asua ja luonto on lähellä. 

 
 Tuija Aro poistui kokouksesta klo 17:35.
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Kuru-neuvosto § 5 28.01.2025 
 

 

 
Asukasillan järjestäminen 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 5    
      
 
 
Esittelijä: Varapuheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee asukasillan järjestämisestä. 

 
Päätös: Kuru-neuvostolle oli esitetty asukasillan järjestämistä aiheena turvallisuus. 

Neuvosto keskusteli asukasillan järjestämisestä ja totesi, että aiemmissa 
asukasilloissa on käsitelty monia ajankohtaisia asioita, eikä tällä hetkellä ole 
erityistä tarvetta asukasillan järjestämiselle. Jos tarvetta on, asukasilta voidaan 
järjestää myöhemmin keväällä. 

 
 Kuru-neuvosto keskusteli Kurun viimeaikaisista tapahtumista, jotka ovat 

herättäneet turvattomuuden tunnetta paikallisissa asukkaissa ja huolen 
lastensuojeluyksikön lasten tuen saamisesta. Kuru-neuvosto käsittelee aihetta 
seuraavassa kokouksessaan. 
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Kuru-neuvosto § 6 28.01.2025 
 

 

 
Vuoden 2025 toimintaraha 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 6    
      
 
 
Seloste ja perustelut: Kuru-neuvosto 10.12.2024 §37 

Kuru-neuvosto päätti, että kevätkauden 2025 toimintarahan käytöstä 
keskustellaan seuraavassa kokouksessa. 

 
Kuru-neuvosto jatkaa toimintaansa 31.5.2025 asti (Kaupunginvaltuusto 
(11.11.2024 § 99). 
 

Esittelijä: Varapuheenjohtaja 
 

Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee vuoden 2025 toimintarahan käytöstä. 
 

Päätös: Kuru-neuvosto keskusteli toimintarahan käytöstä eri tarkoituksiin. Keskustelua 
käytiin siitä, voisiko toimintarahaa käyttää muutamien stipendien ja/tai 
palkintojen jakamiseen Kurun yhtenäiskoulun oppilaille. Palkinnot liittyisivät 
kilpailuun”Mikä on Kurussa parasta?”, johon oppilaat voisivat osallistua eri 
ilmaisumuotoja käyttäen (kirjoittaminen, musiikki, kuvataide). Neuvosto 
keskusteli myös julkaisuoikeudesta. Neuvosto päätti, että sihteeri selvittää 
toimintarahan käytön mahdollisuutta näihin tarkoituksiin ja neuvosto käsittelee 
aihetta uudestaan seuraavassa kokouksessaan. 
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Kuru-neuvosto § 7 28.01.2025 
 

 

 
Heloposki Hennan ja Kurun Urhean Matin valinta 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 7    
      
 
 
Seloste ja perustelut: Kuru-neuvosto 10.12.2024 §38 
 Kuru-neuvosto keskusteli siitä, mikä olisi sopiva toimija valitsemaan Heloposki 

Hennan ja Kurun Urhean Matin neuvoston lakkauttamisen jälkeen. Neuvosto 
kannattaa ajatusta siitä, että Kuru-Seura ry hoitaisi jatkossa valinnan. Kuru-
neuvosto jatkaa kuitenkin keskustelua aiheesta seuraavassa kokouksessaan 
tammikuussa. 

  
Kuru-neuvosto päätti, että vuoden 2025 Heloposki Hennan ja Kurun Urhean 
Matin valintaprosessia aikaistetaan. Tammikuun kokouksessa neuvosto laittaa 
valintaprosessin käyntiin. Kaupungin järjestökoordinaattorille laitetaan asiasta 
viestiä tiedon välittämiseksi yhdistyksille/järjestöille. Valintaehdotukset tulee 
toimittaa Kuru-neuvostolle huhtikuun puoleen väliin mennessä. 

 
 
Esittelijä: Varapuheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee Heloposki Hennan ja Kurun Urhean Matin 

valintaprosessin käynnistämisestä ja siitä, kuka toimija valitsee arvonimien saajat 
neuvoston lakkauttamisen jälkeen. 
 

Päätös: Kuru-neuvosto päätti, että ehdotuksia vuoden 2025 Kurun Heloposki Hennaksi ja 
Urheaksi Matiksi voi jättää  neuvostolle 22.4.-15.5.25 välisenä aikana. Sihteeri 
laatii ilmoituksen. Neuvosto tiedottaa asiasta kurulaisia yhdistyksiä ja kaupungin 
järjestökoordinaattoria sekä muissa ilmoituskanavissa. Ehdotukset käsitellään 
Kuru-neuvoston ylimääräisessä kokouksessa 20.5.25 klo 15.30 ja neuvosto 
päättää silloin Kurun Urhean Matin ja Heloposki Hennan valinnasta. 

 
Kuru-neuvosto esittää, että neuvoston lakkauttamisen jälkeen arvonimien saajat 
valitsisi Kuru-Seura ry ja esittää toiveen, että Ylöjärven kaupunki kustantaisi 
jatkossakin arvonimien saajien palkinnot. Palkinnot jakaisivat kaupungin ja Kuru-
Seura ry:n edustajat. Neuvosto perustelee ehdotustaan sillä, että arvonimien 
saajien valitseminen vuosittain on Kuru-Seura ry:n aloittama perinne. 
Ensimmäisen kerran arvonimien saajat valittiin vuonna 1974.  
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Kuru-neuvosto § 8 28.01.2025 
 

 

 
Muut esille tulevat asiat 
  
Kuru-neuvosto 28.01.2025 § 8    
      
 
 
Esittelijä: Varapuheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee muista mahdollisista asioista. 

 
Päätös: Kokouksessa muut esille tulevat asiat: 
 

- Kuru-neuvoston puheenjohtaja Inga-Mari Lehti lähetti sähköpostitse 
kaupunginhallituksen ja -johtajan terveiset Kuru-neuvostolle: 

 
Kurun alueen turvallisuus on otettu keskusteluun sekä poliisin että 
kaupungin turvallisuuspäällikön kanssa. Kaupunki on aika voimaton asian 
suhteen, mutta on vedonnut sekä aluehallintovirastoon että Pirkanmaan 
hyvinvointialueeseen asian tiimoilta.  

 
Huoli turvallisuudesta on otettu vakavasti ja Kuru on poliisin 
tehotarkkailussa. He yhdistävät Kurun aluetta muuhun 
tieliikennevalvontaan entistä enemmän ja sitä myöden tällä alueella 
saattaa esiintyä myös nopeus- ja puhallus- sekä muuta 
järjestysvalvontaa tehostetusti. 
 
Lehti on ollut myös itse yhteydessä ko. tahoihin ja pyytänyt lausuntoa 
aiheesta. Vastausta odotellaan vielä. 
 

- Inga-Mari Lehti esitti sähköpostitse ilmoitusluontoisena asiana Kuru-
neuvostolle seuraavaa: 
 

Hirsilinna on salkutettu nyt toistaiseksi pidettäviin/jatkoselvitettäviin 
kohteisiin. Se ei kuitenkaan tule poistumaan myytävien kohteiden 
listalta ajatuksen tasolla. Eli jossain vaiheessa se todennäköisesti tullaan 
myymään. Toistaiseksi se kuitenkin on otettu pois myytävien listalta. 
Mietinnässä on ollut avantouimareille saunatilat satamaan. 

 
Myös Karhen koulu tulee käyttökohdemuutoksen ja kaavamuutoksen 
jälkeen myyntiin.  

 
- Kuru-neuvosto keskusteli Hirsilinnasta. Neuvosto esittää, että Hirsilinna 

säilyisi jatkossakin Ylöjärven kaupungilla ainakin niin pitkään, kunnes uusi 
avantouintipaikka on osoitettu. 

 
- Kuru-neuvosto keskusteli uuden koulun ruokalan tiloista teknisten 

piirustusten pohjalta ja niiden toimivuudesta eri tilaisuuksissa.  
 
 


